

《单词百科:reabsorb是什么意思?reabsorb怎么发音?reabsorb的解释和用法》

英语单词reabsorb是什么意思?reabsorb怎么读?reabsorb怎么发音?简答网为您整理了reabsorb的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reabsorb怎么读

reabsorb的读音:[, r ɪ ə b ' s ɔ : b]

reabsorb的意思

1、vt.重(新)吸收;

reabsorb的近义词

1、resorb v.再吸收;

reabsorb的双语例句

1、The desire to offer a one-stop shop for quadruple-play services has also prompted several national incumbent operators to reabsorb their previously separate wireless operations.

提供四重播放业务的一站式服务的愿望促使一些全国性的运营商重新吸纳了先前独立出去的移动电话分部。

2、The Tao is simply choosing to reabsorb these souls and clean up the cause with a team of the most experienced creators of all time.

道只是选择重新吸收回这些灵魂，用一直以来最有经验的一队造物者来清除原因。

3、I don't mean they are totally destroyed' cause actually they break down into other different chemicals that the tree can reabsorb from the leaves and reuse later.

我不是说它们被完全破坏了，因为实际上它们分解成了其他不同的化学物质，树木稍后能够从树叶中重新吸收这些化学物质并且重新使用。

4、The zoo also notes that sometimes pandas can become pregnant with more than one cub but only give birth to one, as their bodies reabsorb the other embryos.

该动物园还指出，有时候大熊猫可能怀多胎，但只会生一个，因为它们的身体会吸收其他胚胎。

5、The ECB will this week seek to reabsorb the equivalent amount of liquidity from the eurozone financial system in an attempt to "sterilise" any inflation impact.

本周，欧洲央行将寻求从欧元区金融系统中吸收等量的流动性，以“冲销”通胀影响。

6、Neuropathic or degenerative joints with hyperemic or inflamed synovium are particularly prone to the development of loose bodies, but they also tend to rapidly reabsorb them.

研究表明伴有充血、炎症滑膜的关节神经痛或者退行性关节炎很可能会产生游离体，但是也容易被吸收。

7、If only I'd had the presence of mind to reabsorb her, then I'd have a mole with hair in it instead of a tedious yearly Christmas letter.

要是当初我就用意念把她吸收了那我脸上长颗毛痣就行了而不必每年都收到一封无聊的圣诞贺信了

以上是简答网为您整理的reabsorb怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于reabsorb的用法

、reabsorb的释义、reabsorb的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/reabsorb>

